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Fra: Dalmosehallen [mailto:dalmosehallen@gmail.com] 
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Til: 'Christian Abildgaard'
Cc: arne@dalmosehallen.dk
Emne: SV: Evaluering af aftalemodel 

Hej Christian

Hermed Dalmosehallen svar på din mail ang. driftaftalen 2019 samt listen over ”unormale” aktiviteter i 
hallen i 2017 og forår 2018.

Vi har naturligvis lige som andre haller åbent til daglig for skole, institutioner og idrætsklubber, så de kan 
foretage deres daglige træning, så det har jeg ikke skrevet yderligere om, listen indeholder kun det som 
ikke er daglig træning. Jeg synes faktisk også listen bærer tydeligt præg af at vi er områdets ”Kulturcenter”

Ift. Driftaftalen, så er vi lige som de øvrige selvejede haller interesseret i at få de 3. årige aftaler tilbage, så 
vi kan planlægge med et noget længere horisont end i dag med 1. årig aftale. 

Jeg må påpege at de varslede besparelser bliver en katastrofe for Dalmosehallen, som kommer til at trække 
det største læs, ud fra at vi har de fleste M2. Det vil i løbet af kort tid lukke ”Kulturhuset” og bygningerne vil 
overgå til udelukkende at være en slidt ”sportshal”

Mvh

Arne Christiansen - Dalmosehallen
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